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Beslutande ledamöter  

  

Lars-Ove Jansson, ordförande (S) 

Jan Westergren, 1:e vice ordförande (M) 

Gerd Karlsson, 2:e vice ordförande (S) 

Peter Söderström (S) 

Jan Wettmark (M) 

Aina Wåhlund (S) 

Mona Smedman (C) 

Lena Kandergård (S) 

Ann Garin (SD) 

Sten Fransson (S) 

Carin Bengtsson (V) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) 

Eva Svensson (S) 

Barbara Hinsch (MP) 

Per-Olov Ålander (C) 

Gösta Frödin (L) 

Jenny Boquist (S) 

Peter Joensuu (M) 

Kenneth Wåhlund (S) 

Maria Rönnehäll (S) 

Christina Wallin Ohlsson (V) 

Nils-Gunnar Andersson (S) 

Börje Wahlund (M), till klockan 21.10 

Lisa Levin (S) 

Anders Söderström (S) 

Alina Koltsova (MP) 

Karl-Erik Hylén (SD) 

Håkan Jivesand (S) 

Kerstin Svensson (S) 

Robert Aronius (C) 

Kersti Lundin (V) 

Kenneth Johannesson (S) 

Christopher Jakobsson (KD) 

Pål Jonson (M) 

Jonas Ås (S) 

Kerstin Nord (SD) 

Eva-Lisa Shala (S) 

Ingela Jonsson (C) 

Henrik Axelsson (S) 

Linda Hjalmarsson Fjeldstad (S) 

Martin Peeters (MP) 

Göran Andersson (S) 

Henrik Samuelsson (M), ersätter Sven-Inge 

Eriksson (M) 

Andreas Strandberg (C), ersätter Camilla 

Gustafsson (C) 

Hans Forssell (S), ersätter Claes Pettersson (S) 

Margaretha von Wachenfeldt (S), ersätter Eva-

Lisa Shala (S) 

Irene Söderström (S), ersätter Rikard Dahlin (S) 

Frida Hagström (SD), ersätter Leif Hansson (-) 

 

Ingen ersättare för Lisbeth Öjstrand (L) 
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KF § 1 Dnr KS 2018/23-101 

Allmänhetens frågestund 

Sammanfattning 

Ingen fråga ställdes. 
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KF § 2 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga från Gösta Frödin (L) om ensamkommande 
barn 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Gösta Frödin (L) ställer en fråga till kommunalrådet Peter Söderström (S) 

om Arvikas ensamkommande ungdomar, som är i asylprocessen, får stanna i 

Arvika. Han undrar om det beslut om tilläggsbudget för HVB-hem under 

2018 som beslutades på Kommunfullmäktige den 4 december inte gäller. På 

Kommunstyrelsens sammanträde i december, beslutades det om ett 

tilläggsanslag på 3,5 miljoner för att driva HVB-verksamhet. 

  

Peter Söderström (S) svarar att Kommunstyrelsens beslut om tilläggsanslag 

fortfarande gäller. Den aktuella summan som togs bort i beslutet handlar om 

ekonomiska formaliteter, att det ska beslutas i ett tertialbokslut, vilket ska 

göras nu under våren. 

Beslutsunderlag 

Gösta Frödins (L) fråga den 29 januari 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 29 januari 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 7 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 3 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga från Henrik Samuelsson (M) om yrkanden 
vid ärenden för kännedom 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Henrik Samuelsson (M) ställer en ordningsfråga till Kommunfullmäktiges 

ordförande Lars-Ove Jansson (S) om eventuella yrkande vid ärenden ”för 

kännedom”. Vid fullmäktiges decembersammanträde 

behandlades Kommunstyrelsens svar på frågor som revisionen ställt om 

Överförmyndarnämnden. 

 

Henrik Samuelsson påpekar att han ville yttra sig i ärendet, vilket 

ordföranden inte tillät, med hänvisning till att det var ett ärende ”för 

kännedom”. Om det vid ett ärende för kännedom inte tillåts yttranden 

och/eller alternativa yrkande, så undrar han varför Kommunfullmäktige 

överhuvudtaget tillfrågades om ärendet kunde läggas till handlingarna. Han 

vill veta vad syftet med frågan och vad kommunallagen säger om detta 

förfarande. 

  

Lars-Ove Jansson (S) svarar att man i Kommunfullmäktige i Arvika, under 

de senaste 20 åren, tolkat ärenden som finns med på dagordningen för 

kännedom, som att de är just ”för kännedom”. I kommunallagen finns inte 

ärenden för kännedom omnämnda.  

 

Lars-Ove Jansson (S) påpekar vidare att han uppfattar att all information som 

kan komma kommunfullmäktiges ledamöter till del är av godo, och uppfattar 

det här som att moderaterna inte vill ha information, vilket han kan ta bort 

det önskas. 

Beslutsunderlag 

Henrik Samuelssons (M) fråga den 29 januari 2018 

Lars-Ove Janssons (S) svar den 29 januari 2018 
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Under överläggningen yttrade sig Henrik Samuelsson (M), Lars-Ove Jansson 

(S), Peter Söderström (S), Kristina Bengtsson Nilsson (M), Mona Smedman 

(C), Gösta Frödin (L), Ann Garin (SD), Carin Bengtsson (V) och Alina 

Koltsova (MP). 

Ajournering 

Fullmäktige ajourneras i 10 min, kl. 19.31–19.41 för att partigrupperna ska 

få diskutera huruvida de vill ha information eller inte. 

Omröstningsresultat 

Alla partigrupper vill ha information, Kristdemokraterna avstår från att yttra 

sig i frågan. 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 9 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 4 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga från Sten Fransson (S) om att skapa fler 
områden för kolonilotter 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Sten Fransson (S) ställer en fråga till kommunalrådet Peter Söderström (S) 

om hur kommunen ställer sig till att anordna fler områden för kolonilotter. 

Det finns ett stort intresse bland arvikaborna och koloniområdet i Dottevik är 

fullt. 

 

Peter Söderström (S) svarar att kommunen gärna vill utveckla detta och att 

det redan finns ett område på Prästängen som skulle kunna användas. 

  

Beslutsunderlag 

Sten Franssons (S) fråga den 29 januari 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 29 januari 2018 
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KF § 5 Dnr KS 2018/24-101 

Enkel fråga från Peter Joensuu (M) om gång- och 
cykelvägen i Graningen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige lägger frågan och svaret till handlingarna. 

Sammanfattning 

Peter Joensuu (M) ställer en fråga om hur det går med gång- och cykelvägen 

i Graningeområdet. 

  

Peter Söderström (S) svarar att den är klar och att det numera finns en gång- 

och cykelväg i Graningeområdet. 

  

Beslutsunderlag 

Peter Joensuu (M) fråga den 29 januari 2018 

Peter Söderströms (S) svar den 29 januari 2018 
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KF § 6 Dnr KS 2017/25-101 

Interpellationsdebatt om överförmyndarnämndens 
verksamhet, Henrik Samuelsson (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Henrik Samuelsson (M) har inkommit med en interpellation om 

Överförmyndarnämndens verksamhet, ställd till kommunalrådet Peter 

Söderström (S), bland annat frågar hur länge de problem som redovisas i 

rapporter från Länsstyrelsens har varit kända och vilka åtgärder som vidtagits 

för att åtgärda dessa. 

  

Peter Söderström (S) svarar att verksamheten inom Överförmyndarnämnden 

har utvecklats över några år och vid varje ny årsbudget har budgetberedning, 

kommunstyrelse och fullmäktige varit delaktig i denna process och behandlat 

behov av utökning av verksamheten.   

Beslutsunderlag 

Henrik Samuelssons (M) interpellation den 20 november 2017 

Peter Söderströms (S) interpellationssvar den 4 januari 2018 

  

Under överläggningen yttrar sig Henrik Samuelsson (M), Peter Söderström 

(S), Håkan Jivesand (S), Börje Wahlund (M), Gösta Frödin (S), Kristina 

Bengtsson Nilsson (M) och Nils-Gunnar Andersson (S). 
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KF § 7 Dnr KS 2017/25-101 

Interpellationsdebatt om nyttjande av statsbidrag för 
ökat bostadsbyggande, Gösta Frödin (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Gösta Frödin (L) har inkommit med en interpellation om hur kommunen 

planerar att använda statsbidraget från Boverket, så att det bidrar till ökat 

bostadsbyggande i Arvika, ställd till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

 

Peter Söderström (S) svarar att statsbidraget kom i december 2017, vilket 

innebär att pengarna inte kunnat användas under 2017. Däremot ska 

resultatkravet justeras för 2018 med 2,7 miljoner vilket medger satsningar på 

aktiviteter som stimulerar fortsatt bostadsbyggande. 

Beslutsunderlag 

Gösta Frödins (L) interpellation den 14 december 2017 

Peter Söderströms (S) interpellationssvar den 4 januari 2018 

  

Under överläggningen yttrar sig Gösta Frödin (L) och Peter Söderström (S). 
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KF § 8 Dnr KS 2017/25-101 

Interpellationsdebatt om Arvika kommuns organisation, 
Ann Garin (SD) med flera 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Ann Garin (SD), Karl-Erik Hylén (SD), Kerstin Nord (SD) och Frida 

Hagström (SD) har inkommit med en interpellation om Arvika kommuns 

organisation som trädde i kraft 2007. De frågar bland annat om det blev som 

det var tänkt och om det är dags för en ny utvärdering, ställd till 

kommunalrådet Peter Söderström (S). 

 

Peter Söderström (S) svarar bland annat att i och med förändringen 2007 

stärktes också kommunstyrelsens ställning som ansvarig för all verksamhet. 

Styrelsen utökades från 13 till 15 ledamöter och utskotten utökades från fem 

till sju ledamöter. Detta ger möjlighet för god representativitet för partierna, 

samt god möjlighet till information och insyn. Peter Söderström poängterar 

att vi befinner oss i en ständig rörelse över tid där organisation och struktur, 

ledning, styrning och samverkan över gränser för hållbar utveckling är vår 

arena. Det kan konstateras att fullmäktige och kommunstyrelsen genom åren 

ständigt utvärderat, anpassat och tänkt nytt, något som kommer fortsätta. 

Beslutsunderlag 

Ann Garins m.fl. (SD) interpellation den 18 december 2017 

Peter Söderströms (S) interpellationssvar den 5 januari 2018 

  

Under överläggningen yttrar sig Frida Hagström (SD), Börje Wahlund (M), 

Gösta Frödin (L), Sten Fransson (S), Mona Smedman (C), Jan Wettmark (S), 

Henrik Samuelsson (M), Nils-Gunnar Andersson (S), Kenneth Johannesson 

(S), Peter Söderström (S) och Kristina Bengtsson Nilsson (M). 
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KF § 9 Dnr KS 2018/59-104 

Utbetalning av kommunalt partistöd för 2018 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att kommunalt partistöd för 2018 ska utbetalas 

till samtliga partier som är representerade i Kommunfullmäktige och har 

lämnat in rapport utifrån hur tidigare partistöd används. 

 

Moderaterna 90 715 kr, Centern 67 095 kr, Liberalerna 31 665 kr, 

Kristdemokraterna 19 855 kr, Socialdemokraterna 279 675 kr, Vänsterpartiet 

55 285 kr, Miljöpartiet 43 475 kr och Sverigedemokraterna 55 285 kr. 

Sammanfattning 

Enligt regler för kommunalt partistöd i Arvika kommun, ska 

Kommunfullmäktige varje år fatta beslut om utbetalning av partistödet till de 

olika partierna i Kommunfullmäktige. 

 

Utbetalningen sker i februari månad och är ett förskott för verksamheten år 

2018. Partistödet består av ett grundstöd, som uppgår till 8045 kronor per 

parti och år samt ett mandatstöd, som uppgår till 11 810 per mandat och år. 

Beloppen är fastslagna i den strategiska planen som beslutades i KF den 27 

november 2017, § 234. 

 

Enligt regelverket ska varje parti lämna in en skriftlig redovisning över hur 

föregående års partistöd använts samt en granskningsrapport, för att 

partistödet ska kunna utbetalas. Partiernas verksamhetsberättelser samt 

granskningsrapporter för 2016 godkändes av Kommunfullmäktige den 25 

september 2017, § 181. 

 

Utbetalning av partistöd ska ske i enlighet med mandatfördelningen i 

Kommunfullmäktige. 

 

M 8045 kr +7 mandat* 11810 = 90 715 kr 

C 8045 kr +5 mandat* 11810 = 67 095 kr 

L 8045 kr + 2 mandat* 11810 = 31 665 kr 

KD 8045 kr + 1 mandat* 11810 = 19 855 kr 

S 8045 kr + 23 mandat* 11810 = 279 675 kr 

V 8045 kr + 4 mandat* 11810 = 55 285 kr 

MP 8045 kr + 3 mandat* 11810 = 43 475 kr 

SD 8045 kr + 4 mandat* 11810 = 55 285 kr  
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Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 2 januari 2018 

Kommunledningsutskottets protokoll den 8 januari 2018, § 9 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 2 

Beslutet skickas till 

Gruppledarna i respektive parti 

Kanslichef 
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KF § 10 Dnr KS 2017/1387-100 

Handlingsplan våldsbejakande extremism 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta handlingsplanen mot våldsbejakande 

extremism. 

Sammanfattning 

Definition av begreppet våldsbejakande extremism: 

 

”Våldsbejakande extremism handlar om att bruka våld som medel för att 

förverkliga extrema ideologiska åsikter och idéer” (Samtalskompassen). 

 

Sommaren 2014 tillsattes en nationell samordnare mot våldsbejakande 

extremism. Huvuduppdraget för den nationella samordnaren är att stärka och 

stödja lokal samverkan i syfte att förebygga våldsbejakande extremism. Alla 

kommuner har en kontaktperson som samordnar det lokala arbetet. 

 

Det lokala arbetet med samordning tilldelades Säkerhetssamordningen under 

2017 då verksamheten fick i uppdrag att arbeta fram en handlingsplan mot 

våldsbejakande extremism för Arvika kommun. Det är viktigt att belysa att 

säkerhetssamordningen står för just samordningen i arbetet men att själva 

arbetet och de aktiviteter som genomförs och behöver genomföras till stor 

del utförs av skola och socialtjänst. För att vi i Arvika kommun ska lyckas i 

arbetet kommer vi att behöva lägga stor vikt vid implementeringen av 

handlingsplanen när den är beslutad. För att få effekt i arbetet och fånga upp 

tidiga signaler är det viktigt att planen är känd hos samtliga medarbetare och 

våra chefer bedöms ha en viktig roll i planens spridning. 

 

I Arvika kommun har ledningsgruppen för Lärande och stöd tilldelats rollen 

som arbetsgrupp, vilken också föreslås leda det kommande operativa arbetet. 

För att öka kunskapen kring bedömningar finns behov av utbildning sett till 

socialtjänstens personal. En utbildning för kommunfullmäktige hölls den 2 

oktober 2017. En föreläsning av Värna Värmland hölls för personal inom 

Lärande och stöd under våren 2016. Fler föreläsningar kan ordnas efter 

behov. 

Beslutsunderlag 

Myndighetsstabens tjänsteskrivelse den 27 november 2017 

Handlingsplan mot våldsbejakande extremism den 3 oktober 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 11 december 2017, § 178 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 3 
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Under överläggningen yttrar sig Pål Jonson (M), Lisa Levin (S), Alina 

Koltsova (MP), Peter Söderström, Henrik Samuelsson (M) och Barbara 

Hinsch (MP). 

Bedömning 

Planen beskriver området med våldsbejakande extremism i allmänhet samt 

hur kommunen ska arbeta, hur ansvar fördelas och hur larmning sker. 

Yrkande 

Lisa Levin (S) yrkar på att formuleringen ”upprätthålla sunda åsikter”, som 

finns på två ställen på sidan 9, byts ut mot ”upprätthålla demokratiska 

värderingar”, med bifall av Alina Koltsova (MP), Peter Söderström (S) och 

Barbara Hinsch (MP).  

 

Inget motyrkande ställdes utan Kommunfullmäktige beslutar enligt Lisa 

Levins (S) förslag. 

Beslutet skickas till 

Kommunchef 

Chef Myndighetsstaben 

Säkerhetssamordnare 

Kommunpolis 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 11 Dnr KS 2017/1185-100 

Inriktning om gemensam överförmyndarnämnd med 
Eda kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta ett viljeinriktningsbeslut om att Arvika 

och Eda kommuners Överförmyndarnämnder bildar en gemensam nämnd, 

samt remitterar ärendet till Kommunstyrelsen med uppdrag att ta fram ett 

förslag till en gemensam Överförmyndarnämnd med Eda kommun, och 

eventuellt fler kommuner. Inriktningen är att ett förslag för formellt beslut 

finns färdigt i juni 2018 för antagande i respektive fullmäktige. 

Sammanfattning 

Arvika och Eda kommuner för diskussioner om möjligheten till en 

gemensam Överförmyndarnämnd. Den gemensamma nämnden ska fullgöra 

de uppgifter som enligt lag eller annan författning ankommer på 

överförmyndare. Inriktningen är att ett färdigt förslag för formellt beslut om 

samverkan är klart i juni 2018 så att den gemensamma Överförmyndar-

nämnden kan träda i kraft i januari 2019. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 25 oktober 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 11 december 2017, § 180 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 4 

Bedömning 

Överförmyndarnämndens huvudsakliga uppgift är att utöva tillsyn över 

förmyndare, gode män och förvaltare. Länsstyrelsen har i sin tur tillsyn över 

Överförmyndarnämnden. Därutöver ska nämnden: 

  

 Fastställa och redovisa uppföljning av mål, budget och resultat. 

 Kontinuerligt verka för att det finns gode män och förvaltare att tillgå 

så att god man eller förvaltare ska kunna utses inom kortast möjliga 

tid efter det att enskilda behov av sådana har konstaterats. 

 Erbjuda gode män och förvaltare möjlighet till kunskapsutbyte och 

information som är väsentlig för uppdragets fullgörande. 

 Se till att den interna kontrollen är tillräcklig och att verksamheten 

bedrivs på ett i övrigt tillfredsställande sätt. 

 Årligen fastställa och följa upp en plan för den interna kontrollen. 

 Ansvara för att utveckla och effektivisera administrationen. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

  

Syftet med samverkan i en gemensam Överförmyndarnämnd är att 

säkerställa en hög kompetens i överförmyndarfrågor samt säkerställa en 

kostnadseffektiv verksamhet. 

  

Kommunerna har idag ett samarbetsavtal om överförmyndarverksamheten. 

Arvika kommun ansvarar för verksamheten i ett gemensamt kansli och 

biträder nämnderna i båda kommunerna. En gemensam Överförmyndar-

nämnd skulle innebära att personalen på kansliet inte behöver särskilja vilken 

kommun ärendet berör utan kan hänvända sig till en nämnd och en 

sekreterare, personalen behöver endast närvara vid ett nämndssammanträde 

och en beredning, de mallar som används i verksamheten kan utformas i en 

version istället för i två versioner, osv. 

 

En nämndsammanslagning skulle innebära en resursbesparing för 

verksamheten. 

 

Den gemensamma nämnden ska fullgöra de uppgifter som enligt lag eller 

annan författning ankommer på överförmyndare. Inriktningen är att ett 

färdigt förslag för formellt beslut om samverkan är klart i juni 2018 så att 

den gemensamma överförmyndarnämnden kan träda i kraft i januari 2019. 

 

För att motivera att ytterligare arbete läggs på en fördjupad utredning och 

framtagande av ett förslag till gemensam överförmyndarnämnd, bör 

respektive Kommunfullmäktige i Arvika och Eda ta ett 

viljeinriktningsbeslut. 

 

Överförmyndarnämnderna i Arvika och Eda kommer ges möjlighet att lämna 

synpunkter på förslaget om att bilda en gemensam Överförmyndarnämnd, 

innan frågan behandlas i respektive Kommunfullmäktige. 

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

Bitr. kommundirektör 

Kanslichef 

Kommunstyrelsens sekreterare 

Eda kommun 

Överförmyndarkansliet 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 12 Dnr KS 2017/1378-100 

Ungdomsråd i Arvika 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att upprätta ett ungdomsråd som står under 

Kommunfullmäktige. Ungdomsrådet ska vara politiskt 

obundet. Ungdomsrådet ges en årlig budget på 50 000 kronor, för att de ska 

kunna bedriva sin löpande verksamhet. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige beslutade i januari 2016 att inrätta ett ungdomsråd och 

bjuda in elevråden vid Arvikas högstadie- och gymnasieskolor att utse två 

representanter vardera att ingå i rådet. Under 2016 gjordes ett försök att få 

igång ett fungerande ungdomsråd. Kravet var då att ungdomsrådet skulle 

bilda en egen fristående förening. Tyvärr var det inte så många ungdomar 

som var intresserade av att vara med i ett ungdomsråd just då och 

verksamheten lades ned. 

 

I augusti 2017 gjordes ett nytt försök att locka intresserade ungdomar till ett 

ungdomsråd. Denna gång låg fokus på att komma i kontakt med intresserade 

ungdomar och tillsammans prata om hur ett ungdomsråd skulle kunna 

fungera. 18 personer kom till första träffen och det bestämdes då att denna 

grupp skulle bilda ett ungdomsråd. Att driva ett ungdomsråd som en egen 

förening, är ingenting som ungdomarna själva är intresserade av i nuläget. 

  

Förslaget är att Arvikas Ungdomsråd utformas enligt följande: 

  

Ungdomsrådet finns med i Arvika kommuns politiska organisation, och 

ligger på samma sätt som Kommunfullmäktiges Framtidsgrupp, under 

Kommunfullmäktige. 

Ungdomsrådet ges en årlig budget på 50 000 kronor, för att de ska kunna 

bedriva sin löpande verksamhet. 

 

Ungdomsrådet består av cirka 20 deltagare i åldrarna 15-20 år. 

  

Under året kommer ungdomsrådet självständigt att arbeta med frågor som är 

relevanta i förhållande till rådets syfte, som presenteras nedan. 

Rådet kommer också att kunna ta upp sina frågor med berörda politiska 

organ eller ansvariga tjänstepersoner, genom att komma till möten och 

presentera sina förslag, eller själva bjuda in förtroendevalda och 

tjänstepersoner till sina möten. 
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Sammanträdesdatum  
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

Ungdomsrådet kommer att ha tillgång till administrativt stöd från 

kanslifunktionen. Ungdomsrådets syfte, som tagits fram tillsammans med de 

för närvarande 18 medlemmarna i Ungdomsrådet, är att: 

 

Ungdomsrådet ska fånga upp ungdomars frågor, tankar och åsikter och för 

dem vidare till politiker och ansvariga tjänstepersoner i kommunen. 

 

Ungdomsrådet ska ge ungdomar möjlighet att lära sig de olika 

beslutsprocesserna, vilket gör att de i högre grad än annars kan vara med och 

påverka kommunala beslut. 

 

Ungdomsrådet ska arbeta för att öka kunskapen och intresset för 

demokratifrågor bland unga i Arvika kommun. 

 

Ungdomsrådet ska arbeta med att stärka elevrådens funktion och roll, genom 

att ha en bra dialog och samarbete med elevråden på högstadie- och 

gymnasieskolorna i Arvika. 

 

Ungdomsrådet ska arbeta för att skapa aktiviteter som för samman ungdomar 

på olika högstadie- och gymnasieskolor i Arvika kommun. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 30 november 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 11 december 2017, § 181 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 5 

  

Under överläggningen yttrar sig Henrik Samuelsson (M), Jan Wettmark (M), 

Peter Söderström, Ann Garin (SD), Ingela Jonsson (C), Lars-Ove Jansson (S) 

och Jenny Boqvist (S). 

Yrkande 

Jan Wettmark (M), Peter Söderström (S) och Henrik Samuelsson (M) yrkar 

bifall till Kommunstyrelsens förslag.  

  

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektör 

Kanslifunktionen 

Ungdomsrådet 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 13 Dnr KS 2017/1423-100 

Tillsynsavgifter för e-cigaretter och elektroniska 
påfyllnadsbehållare 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att från och med den 1 februari 2018 införa 

årlig tillsynsavgift för e-cigaretter och påfyllningsbehållare med 1 000 

kronor samt att göra följande förändring i den nuvarande taxan för 

tillsynsavgifter: 

  

Årlig avgift vid försäljning av enbart folköl                                        1 500 kr 

Årlig avgift vid försäljning av enbart tobak                                        1 000 kr 

Årlig avgift vid försäljning av enbart e-cigaretter                               1 000 kr 

Årlig avgift vid försäljning av folköl och tobak eller e-cigaretter       2 500 kr 

Årlig avgift vid försäljning av folköl, tobak och e-cigaretter              3 500 kr 

Sammanfattning 

Från och med 1 juli 2017 omfattas elektroniska cigaretter (e-cigaretter) och 

påfyllningsbehållare med nikotin av ny lagstiftning (2017:425). Kommunen 

ska utöva tillsyn på försäljningsställen över anmälan om försäljning, 

produktkrav om innehåll och utformning, informationsblad, 

innehållsdeklaration och hälsovarning, produktpresentation samt 

rapportering av försäljningsvolym. Tillsammans med polismyndigheten ska 

kommunen utöva tillsyn när det gäller åldergräns och egenkontroll. 

  

Enligt § 46 Lag om elektroniska cigaretter och påfyllningsbehållare 

(2017:425) får kommunen ta ut en avgift för sin tillsyn av den som bedriver 

försäljning med dessa varor. 

Beslutsunderlag 

Tillståndsenhetens skrivelse den 29 november 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 11 december 2017, § 183 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 6 

Beslutet skickas till 

Tillståndsenheten 

Länsstyrelsen 
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 Kommunfullmäktige 2018-01-29  
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KF § 14 Dnr KS 2017/1385-100 

Rutin kring hot och våldsituationer - förtroendevalda 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna framtaget förslag till rutin. 

Sammanfattning 

Hot och våld har på senare tid ökat. Med anledning av detta har en rutin 

framtagits gällande hur hot och våld riktat mot förtroendevalda skall 

hanteras. Rutinens syfte är att utgöra ett stöd när en händelse inträffat. 

Rutinen ska också ge vägledning vid inträffade händelser samt öka 

tryggheten i förtroendeuppdraget. För rapportering av händelser finns en 

framtagen avvikelserapport. 

Beslutsunderlag 

Rutin kring hot- och våldsituationer – förtroendevalda den 29 november 

2017 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 29 november 2017 

Avvikelserapport 

Kommunledningsutskottets protokoll den 11 december 2017, § 184 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 7 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektör 

Utredningssekreterare 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 15 Dnr KS 2017/786-009 

Motion om att anordna utrymmen på skolorna där 
eleverna kan förvara och värma mat 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen avslås. 

Reservation 

Carin Bengtsson (V), Christina Wallin Ohlsson (V), Kersti Lundin (V), 

Claes Axelsson (V), Ingela Jonsson (C) och Henrik Samuelsson (M) 

reserverar sig mot beslutet till förmån för förslaget i motionen. 

Sammanfattning 

Carin Bengtsson (V) föreslår i en motion att Arvika kommun ordnar så att 

eleverna på kommunens skolor får tillgång till utrymmen där de kan förvara 

medhavd mat i kyla samt värma den. 

 

Kommunfullmäktige har den 29 maj 2017, KF § 124 remitterat motionen till 

Kommunstyrelsen för beredning. 

 

Bengtsson skriver att många ungdomar på högstadiet och gymnasiet, som är 

resande och som håller på med idrott eller andra aktiviteter, inte hinner åka 

hem efter skolan och tillbaka på kvällsaktiviteter. Egen matlåda förvaras i 

rumstemperatur hela dagen innan den ska ätas och det finns ingen möjlighet 

att värma medhavd mat. Lösningen blir många gånger för ungdomarna att de 

går till McDonalds eller någon pizzeria. Bengtsson menar att det skulle 

underlätta för många ungdomar och deras familjer om det gavs tillgång till 

ett utrymme på kommunens skolor. 

Beslutsunderlag 

Carin Bengtssons (V) motion den 18 maj 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 29 maj 2017, § 124 

Vård och omsorg samt Lärande och stöd tjänsteskrivelse den 6 oktober 2017 

Utskottets vård och omsorg protokoll den 19 oktober 22017, § 52 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 7 december 2017 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 13 december 2017, § 142  

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 8 

  

Under överläggningen yttrar sig Carin Bengtsson (V), Alina Koltsova (MP), 

Aina Wåhlund (S), Ingela Jonsson (C), Henrik Samuelsson (M) och Peter 

Söderström (S). 
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Bedömning 

Kommunens skolor stängs i samband med skoldagens slut och lokalerna är 

ingen allmän plats. Personal på skolan har ansvaret för eleverna under 

skoltid. 

Yrkande 

Carin Bengtsson (V) yrkar bifall till motionen med bifall av Ingela Jonsson 

(C) och Henrik Samuelsson (M). 

  

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag med bifall av 

Alina Koltsova (MP) och Aina Wåhlund (S). 

Propositionsordning 

Ordföranden ställer Carin Bengtssons (V) med fleras yrkande om bifall till 

motionen mot Peter Söderströms (S) yrkande om bifall till 

Kommunstyrelsens förslag och finner att Kommunfullmäktige bifaller Peter 

Söderströms (S) och Kommunstyrelsens förslag om avslag av motionen. 

Beslutet skickas till 

Verksamhetschef Vård och omsorg 

Verksamhetschef Lärande och stöd 

Enhetschef Elevhälsa- och Förebyggarenheten 
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Sammanträdesdatum  
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KF § 16 Dnr KS 2017/1254-009 

Motion om våldsbejakande extremism 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Reservation 

Ann Garin (SD), Karl-Erik Hylén (SD), Kerstin Nord (SD) och Frida 

Hagström (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för förslaget i 

motionen. 

Sammanfattning 

Anne Garin (SD) med flera har väckt en motion angående våldsbejakande 

extremism. Motionärerna skriver att SÄPO bedömer att den våldsbejakande 

islamistiska miljön utgör det största hotet för vårt samhälle. Att IS tvingats 

till reträtt i flera krigszoner och att krigarna återvänder till sina ”hemländer” 

däribland Sverige. Att kommunerna behöver beredskap och kunskap om de 

unga människor som återvänder och som funnits här sedan tidigare. 

Motionärerna skriver vidare att den tidigare föreläsning som anordnats i 

ämnet våldsbejakande extremism var inriktad mot den nynazistiska gruppen 

och yrkar därför på behovet av ytterligare kunskap. Yrkandet avser en 

föreläsning av Peder Hyllengren, Försvarshögskolan. 

 

För att besvara motionen har säkerhetssamordningen inhämtat fakta från 

brottsförebyggande centrum i Värmland (BFCIV) samt polisen i Arvika. 

Avstämningen med polisen samt BFCIV visar på att Arvika inte drabbades 

av några krigsresenärer (det finns inget bekräftat fall) och därför löper 

mycket liten risk att drabbas av så kallade återvändare. Utifrån detta bedöms 

den lokala risken för våldsbejakande islamistisk extremism som liten. 

Säkerhetssamordningen anser därför att den föreläsning som föreslås inte är 

den högst prioriterade, detta kopplat till den lokala problembilden. I det 

fortsatta kompetenshöjande arbetet bör istället kommunens resurser läggas 

på de utmaningar som finns i Arvika kommuns lokala problembild (bland 

annat de så kallade vardagsbrotten). 

Beslutsunderlag 

Motion från Anne Garin m. fl. den 25 oktober 2017  

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 227  

Myndighetsstabens tjänsteskrivelse den 8 december 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 8 januari 2018, § 1 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 9 
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Under överläggningen yttrar sig Frida Hagström (SD), Alina Koltsova (MP), 

Pål Jonson (M), Ann Garin (SD) och Peter Söderström (S). 

Bedömning 

Utifrån att den lokala risken för våldsbejakande islamistisk 

extremism bedöms som liten görs bedömningen att den föreläsning som 

föreslås inte kan anses prioriterad utifrån ett riskbaserat perspektiv. 

Yrkande 

Frida Hagström (SD) yrkar bifall åt motionens förslag att 

Kommunfullmäktige skall bjuda in Peder Hyllengren från Försvarshögskolan 

som föreläsare, med bifall av Ann Garin (SD). 

 

Peter Söderström (S) yrkar bifall åt kommunstyrelsens förslag om att avslå 

motionen, med bifall av Alina Koltsova (MP) och Pål Jonson (M). 

Propositionsordning 

Ordförande ställer Frida Hagströms (SD) förslag om bifall till motionen mot 

Peter Söderströms (S) förslag om bifall till Kommunstyrelsens förslag om att 

avslå motionen och finner att Kommunfullmäktige bifaller Peter Söderströms 

(S) och Kommunstyrelsens förslag om att avslå motionen. 

 
Votering begärs och sker med handuppräckning. Kommunfullmäktige 

godkänner följande beslutsgång: 

  

Ja-röst för Peter Söderströms (S) förslag om avslag av motionen. 

Nej-röst för Frida Hagströms (SD) förslag om bifall till motionen. 

Omröstningsresultat  

Med 43 ja-röster för Peter Söderströms (S) förslag och 4 nej-röster för Frida 

Hagströms (SD) förslag beslutar Kommunfullmäktige enligt Peter 

Söderströms (S) förslag om att avslå motionen. 

Beslutet skickas till 

Räddningschef 

Säkerhetssamordnare 
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KF § 17 Dnr KS 2017/1234-008 

Medborgarförslag om julbelysning i centrum 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige beslutar att förvaltningen ges i uppdrag att se över 

möjligheten att uppföra julbelysning även på de gator i centrum som idag 

inte har någon. 

Sammanfattning 

Veine Wallin önskar i sitt medborgarförslag att även Hantverksgatan och 

Magasinsgatan förses med julbelysning. Affärsverksamhet bedrivs även på 

dessa gator och förslagsställaren anser att julstämningen även bör omfatta 

dessa. Idag dekoreras Storgatan, Kyrkogatan och Torggatan. Även 

trädbelysning finns på utvalda platser. 

Beslutsunderlag 

Veine Wallins medborgarförslag den 20 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 225 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 27 november 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 11 december 2017, § 182 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 10 

Bedömning 

Att ha julbelysning på alla affärsgator i centrum och inte bara på 

huvudgatorna skulle öka trivseln och ge en känsla av sammanhang även för 

verksamheter på tvärgatorna. En förutsättning för uppförande av julbelysning 

eller liknande är att det finns möjlighet att fästa dessa samt att möjlighet till 

elanslutning finns. För montering av fästanordning på fastighet krävs 

fastighetsägarens tillstånd. 

Beslutet skickas till 

Veine Wallin 

Bitr. kommundirektör 

Utredningssekreterare 
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KF § 18 Dnr KS 2017/1197-008 

Medborgarförslag om att återställa bron över Viksälven 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att det inte finns någon bro att använda för 

att återställa bro över Viksälven. 

Sammanfattning 

Thomas Jansson vill återställa gammal bro över Viksälven genom att 

använda nedriven bro över riksväg 61. 

Beslutsunderlag 

Thomas Janssons medborgarförslag den 10 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 220 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 4 december 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 8 januari 2018, § 2 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 11 

Bedömning 

Efter att bron blev påkörd och nedriven upprättades ett försäkringsärende hos 

det försäkringsbolag som Arvika kommun anlitar i försäkringsärenden och 

försäkringsbolaget har blivit ny ägare av bron. 

 

Det har inkommit flera förfrågningar till Arvika kommun från enskilda 

föreningar och företag med önskemål om att få köpa/få delar av den skadade 

bron och dessa önskemål har framförts till försäkringsbolaget. 

 

Förslagsställarens förslag om att använda nedriven bro över riksväg 61 är ej 

genomförbart på grund av att försäkringsbolaget har bedömt och bestämt att 

den inte skall användas som bro. Bron är skrotad av ägaren. 

Beslutet skickas till 

Thomas Jansson 

Bitr. kommundirektör 

Planeringschef 

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 30 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 19 Dnr KS 2017/1235-008 

Medborgarförslag om gång- och cykelväg från Mötterud 
till Vik 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktiges konstaterar att det inte är möjligt att bygga gång och 

cykelväg enligt den i detaljplan föreslagna sträckningen. För att möjliggöra 

en mer trafiksäker förbindelse för gång och cykeltrafikanter kommer 

kommunen att arbeta med att utöka gång- och cykelvägnätet i området. 

Sammanfattning 

Lina Forsman vill att Arvika kommun bygger en gång och cykelväg från 

Mötterud till Vik enligt antagen detaljplan. 

Beslutsunderlag 

Lina Forsmans medborgarförslag den 20 oktober 2017 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 oktober 2017, § 226 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 december 2017 

Kommunledningsutskottets protokoll den 8 januari 2018, § 3 

Kommunstyrelsens protokoll den 15 januari 2018, § 12 

Bedömning 

I gällande detaljplan är det föreslaget att bygga en gång- och cykelväg från 

Mötterud till Vik med en passage över järnvägsspåret. Det är idag inte 

möjligt att genomföra denna förbindelse eftersom Trafikverket inte tillåter en 

passage för gång- och cykeltrafikanter i detta läge. Sedan några år tillbaka är 

det uppsatt stängsel för att förhindra att spårområdet beträds. Trafikverket 

kommer inte att tillåta att en plankorsning för gång- och cykeltrafikanter 

byggs här. För att kunna möjliggöra en mer trafiksäker miljö för gående och 

cyklister är en möjlighet att komplettera längs Korpralsvägen med en gång 

och cykelväg som ansluts till befintligt gång- och cykelvägnät. 

Beslutet skickas till 

Lina Forsman 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 31 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 20 Dnr KS 2017/1435-101 

Val av ny ledamot till Arvika Fastighets AB efter Stefan 
Jonsson (S) samt ny ersättare efter Raghad Alghanem 
(S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Raghad Alghanem (S) till ny ledamot 

i Arvika Fastighets AB. 

  

Kommunfullmäktige beslutar att välja Anders Söderström (S) till ny ersättare 

i Arvika Fastighets AB. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ledamot till Arvika Fastighets AB efter 

Stefan Jonsson (S). 

  

Valberedningen föreslår Raghad Alghanem (S) som ny ledamot i Arvika 

Fastighets AB. 

  

Till ny ersättare i Arvika Fastighets AB efter Raghad Alghanem (S) föreslås 

Anders Söderström (S). 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll den 18 december 2017 § 241 

Beslutet skickas till 

Raghad Alghanem 

Anders Söderström 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 32 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 21 Dnr KS 2017/1435-101 

Val av ny ersättare till Kommunstyrelsen, 
Arbetslöshetsnämnden och Civilförsvarsnämnden efter 
Stefan Jonsson (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Ali Alghanem (S) till ny ersättare i 

Kommunstyrelsen, Arbetslöshetsnämnden och Civilförsvarsnämnden. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ersättare till Kommunstyrelsen, 

Arbetslöshetsnämnden och Civilförsvarsnämnden efter Stefan Jonsson (S). 

  

Valberedningen föreslår Ali Alghanem (S). 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll den 18 december 2017 § 241 

Beslutet skickas till 

Ali Alghanem 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 33 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 22 Dnr KS 2017/1470-101 

Val av ny ledamot till Kommunstyrelsen, 
Arbetslöshetsnämnden och Civilförsvarsnämnden efter 
Gert Raiml (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Annelie Ulfvenstierna (V) till ny 

ledamot i Kommunstyrelsen, Arbetslöshetsnämnden och 

Civilförsvarsnämnden. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ledamot till Kommunstyrelsen, 

Arbetslöshetsnämnden och Civilförsvarsnämnden efter Gert Raiml (V). 

  

Valberedningen föreslår Annelie Ulfvenstierna (V). 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll den 18 december 2017 § 246 

Beslutet skickas till 

Annelie Ulfvenstierna  

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 34 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 23 Dnr KS 2018/97-101 

Avsägelse av uppdrag, Anna Karlsson Gurnett (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner Anna Karlsson Gurnetts (S) avsägelse, samt 

uppmanar Valberedningen att inkomma med förslag på ny ersättare i Arvika 

Fastighet AB, Kommunfullmäktiges namnberedningen, Kommunstyrelsen, 

Arbetslöshetsnämnden, Civilförsvarsnämnden samt ledamot i 

Kommunfullmäktiges framtidsgrupp.  

  

Länsstyrelsen tillskrivs med begäran om ny sammanräkning för att utse ny 

ersättare i Kommunfullmäktige för Socialdemokraterna. 

Sammanfattning 

Anna Karlsson Gurnett (S) avsäger sig samtliga politiska uppdrag för 

Socialdemokraterna i Arvika kommun: ersättare i Kommunfullmäktige, 

Arvika Fastighet AB, Utskottet lärande och stöd, Kommunfullmäktiges 

namnberedning, Kommunstyrelsen, Arbetslöshetsnämnden, 

Civilförsvarsnämnden samt ledamot i Kommunfullmäktiges framtidsgrupp.  

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Anna Karlsson Gurnett den 11 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Anna Karlsson Gurnett 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 35 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 24 Dnr KS 2018/97-101 

Val av ny ersättare till Arvika Fastighet AB efter Anna 
Karlsson Gurnett (S)  

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Sinziana Georgescu (S) till ny 

ersättare i Arvika Fastighets AB. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ersättare till Arvika Fastighets AB efter 

Anna Gurnett Karlsson (S).  

 

Valberedningen föreslår Sinziana Georgescu (S). 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Anna Karlsson Gurnett den 11 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Sinziana Georgescu  

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 36 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 25 Dnr KS 2018/97-101 

Val av ny ersättare till Kommunfullmäktiges 
namnberedning efter Anna Karlsson Gurnett (S)  

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Irene Söderström (S) till ny ersättare i 

Kommunfullmäktiges namnberedning. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ersättare till Kommunfullmäktiges 

namnberedning efter Anna Karlsson Gurnett (S). 

  

Valberedningen föreslår Irene Söderström (S). 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Anna Karlsson Gurnett den 11 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Irene Söderström 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 37 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 26 Dnr KS 2018/97-101 

Val av ny ersättare till Kommunstyrelsen, 
Arbetslöshetsnämnden och Civilförsvarsnämnden efter 
Anna Karlsson Gurnett (S)  

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Sinziana Georgescu (S) till ny 

ersättare i till Kommunstyrelsen, Arbetslöshetsnämnden och 

Civilförsvarsnämnden. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ersättare till Kommunstyrelsen, 

Arbetslöshetsnämnden och Civilförsvarsnämnden efter Anna Karlsson 

Gurnett (S). 

   

Valberedningen föreslår Sinziana Georgescu (S) 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Anna Karlsson Gurnett den 11 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Sinziana Georgescu  

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 38 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 27 Dnr KS 2018/97-101 

Val av ny ledamot till Kommunfullmäktiges 
framtidsgrupp efter Anna Karlsson Gurnett (S)  

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Kerstin Svensson (S) till ny ledamot i 

Kommunfullmäktiges framtidsgrupp. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ledamot till Kommunfullmäktiges 

framtidsgrupp efter Anna Karlsson Gurnett (S). 

  

Valberedningen föreslår Kerstin Svensson (S). 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Anna Karlsson Gurnett den 11 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Kerstin Svensson 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 39 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 28 Dnr KS 2018/98-101 

Avsägelse av uppdrag, Cecilia Mtuya (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner Cecilia Mtuyas (S) avsägelse, samt 

uppmanar Valberedningen att inkomma med förslag på ny ersättare i 

Kommunstyrelsen, Arbetslöshetsnämnden, Civilförsvarsnämnden samt 

Överförmyndarnämnden. 

  

Länsstyrelsen tillskrivs med begäran om ny sammanräkning för att utse ny 

ersättare i Kommunfullmäktige för Socialdemokraterna. 

Sammanfattning 

Cecilia Mtuya (S) avsäger sig samtliga politiska uppdrag för 

Socialdemokraterna i Arvika kommun: ersättare i 

Kommunfullmäktige, Kommunstyrelsen, Arbetslöshetsnämnden, 

Civilförsvarsnämnden samt Överförmyndarnämnden. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Cecilia Mtuya den 11 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Cecilia Mtuya 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 40 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 29 Dnr KS 2018/98-101 

Val av ny ersättare till Kommunstyrelsen, 
Arbetslöshetsnämnden, Civilförsvarsnämnden efter 
Cecilia Mtuya (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Marika Jakobsson (S) till ny ersättare i 

Kommunstyrelsen, Arbetslöshetsnämnden och Civilförsvarsnämnden. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ersättare till Kommunstyrelsen, 

Arbetslöshetsnämnden och Civilförsvarsnämnden efter Cecilia Mtuya (S).  

 

Valberedningen föreslår Marika Jakobsson (S). 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Cecilia Mtuya den 11 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Marika Jakobsson 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 41 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 30 Dnr KS 2018/98-101 

Val av ny ersättare till Överförmyndarnämnden efter 
Cecilia Mtuya (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Jenny Boquist (S) till ny ersättare i 

Överförmyndarnämnden. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att utse ny ersättare till Överförmyndarnämnden 

efter Cecilia Mtuya (S). 

  

Valberedningen föreslår Jenny Boquist (S). 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Cecilia Mtuya den 11 januari 2018 

Beslutet skickas till 

Jenny Boquist 

Kanslifunktionen 

Personalfunktionen 

IT-funktionen 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 42 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 31 Dnr KS 2018/105-101 

Ny ledamot/ersättare för ledamot i Kommunfullmäktige 
efter Stefan Jonsson (S), ny ledamot är Göran 
Andersson (S), ny ersättare är Sofia Erlandsson (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Länsstyrelsens protokoll läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Länsstyrelsen beslutade den 1 januari 2018 att utse Göran Andersson till ny 

ledamot i Kommunfullmäktige för Socialdemokraterna, och Sofia 

Erlandsson till ny ersättare i Kommunfullmäktige för Socialdemokraterna, 

från och med den 10 januari 2018 till och med den 14 oktober 2018. 

Beslutsunderlag 

Länsstyrelsens protokoll den 10 januari 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 43 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 32 Dnr KS 2018/106-101 

Ny ledamot/ersättare för ledamot i Kommunfullmäktige 
efter Gert Raiml (V), ny ledamot är Kersti Lundin (V), ny 
ersättare är Maria Strand (V) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Länsstyrelsens protokoll läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Länsstyrelsen beslutade den 1 januari 2018 att utse Kersti Lundin till ny 

ledamot i Kommunfullmäktige för Vänsterpartiet, och Maria Strand till ny 

ersättare i Kommunfullmäktige för Vänsterpartiet, från och med den 10 

januari 2018 till och med den 14 oktober 2018. 

Beslutsunderlag 

Länsstyrelsens protokoll den 10 januari 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 44 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 33 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellation angående systematiskt arbetsmiljöarbete, 
Börje Wahlund (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner att interpellationen ställs. 

Sammanfattning 

Börje Wahlund (M) inkommer med en interpellation om angående 

systematiskt arbetsmiljöarbete. 

Lars-Ove Jansson (S) frågar om interpellationen får ställas. 

Beslutsunderlag 

Börje Wahlunds (M) interpellation den 20 januari 2018 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 45 (45) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2018-01-29  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 34 Dnr KS 2018/25-101 

Interpellation om störande trafik i innerstaden, Barbara 
Hinsch (MP) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige godkänner att interpellationen ställs. 

Sammanfattning 

Barbara Hinsch (MP) inkommer med en interpellation om störande trafik i 

innerstaden. 

  

Lars-Ove Jansson (S) frågar om interpellationen får ställas. 

Beslutsunderlag 

Barbara Hinsch (MP) interpellation den 20 januari 2018 

 
 

 

 


